
Protokół 
z XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie IX kadencji 

w dniu 25 marca 2025 roku 
 
 

Obrady rozpoczęto w dniu 25 marca 2025 roku o godz. 17:00 i zakończono tego samego dnia o godz. 22:35. 
Sesja odbyła się w sali Rady przy Al. Tysiąclecia 1. Sesji przewodniczył Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec. 

W obradach ostatecznie wzięło udział 19 radnych. Nieobecni radni: Aneta Czyż-Pachołek i Marek Kubicki. 
 
1. Otwarcie XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie i stwierdzenie quorum.  
 
Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przywitał radnych, pracowników Urzędu Miejskiego, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz wszystkie osoby zgromadzone na sali obrad.  Stwierdził quorum i otworzył XIV sesję 
Rady Miejskiej IX kadencji.    
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie w głosowaniu (w składzie 17 radnych, nieobecni radni: Aneta Czyż-Pachołek, 
Marek Kubicki, Monika Kwatek, Maria Ziółek), w brzmieniu: 
 
1. Otwarcie XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 
4. Prezentacja działalności Stowarzyszenia „Możesz” na rzecz psychoprofilaktyki i rozwoju dzieci i młodzieży. 
5. Informacje Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy XIII i XIV sesją Rady Miejskiej w Piastowie. 
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Piastowa na lata 2024-2027” za rok 2024 rok. 
7. Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Piastowie za 2024 rok. 
8. Sprawozdanie z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Piastowie w 2024 roku. 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań obronnych, OC i zarządzania kryzysowego w 2024 roku. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

Piastowa „Wojska Polskiego – północ w rejonie ulicy J. Hallera i ul. J. Sobieskiego”. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta Piastowa na 2025 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Piastowa  

na lata 2025-2041. 
13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/359/2022 Rady Miejskiej w Piastowie z dnia 21 czerwca 2022 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu Targowiska miejskiego w Piastowie. 
14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/105/2019 Rady Miejskiej w Piastowie z dnia 26 listopada 2019 

r. w sprawie opłaty targowej. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Miasta Piastowa na kandydata do składu 

Komisji Konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 4 im. Bohaterów spod Darnicy w Piastowie.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Miasta Piastowa na kandydata do składu 
Komisji Konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Liceum 
Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Adama Mickiewicza w Piastowie.  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 
19. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 

 
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. Radni w głosowaniu przyjęli go jednogłośnie (w składzie 17 radnych, nieobecni 
radni: Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki, Monika Kwatek, Maria Ziółek) 
 
4. Prezentacja działalności Stowarzyszenia „Możesz” na rzecz psychoprofilaktyki i rozwoju dzieci  

i młodzieży. 

Szczegółowy i szeroki opis działalności Stowarzyszenia „Możesz” na rzecz psychoprofilaktyki i rozwoju dzieci  
i młodzieży przedstawił zebranym jego prezes Pan Artur Moczarski (prezentacja w załączeniu do protokołu). 

Radna M. Kwatek dołączyła do obrad – obecnych 18 radnych. 

Burmistrz Miasta T. Jankowski w imieniu UM podziękował Panu A. Moczarskiemu za działalność Stowarzyszenia. 
Powiedział, że gdyby Stowarzyszenia „Możesz” nie było, to Piastów utraciłby część siebie. Dodał, że w tym roku 
Miasto Piastów przeznaczyło w swoim budżecie o 60 tys. zł więcej na współpracę z organizacjami pozarządowymi 
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i wyraził nadzieję, że gorzej nie będzie. Burmistrz zachęcał piastowian, by przy rocznym rozliczeniu podatkowym  
1,5% podatku przekywali na piastowskie organizacje pozarządowe.  

Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec wyraził zadowolenie z tak prężnie działającego od lat na terenie Piastowa 
Stowarzyszenia, które poza niesieniem pomocy potrzebującym również aktywizuje mieszkańców. Poparł apel 
Burmistrza do piastowian o wsparcie 1,5% swojego podatku piastowskich organizacji pozarządowych.  

Informacje Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy XIII i XIV sesją Rady Miejskiej w Piastowie. 

Burmistrz Miasta T. Jankowski przedstawił informację o Zarządzeniach podjętych przez niego w okresie pomiędzy 
sesjami (załącznik do protokołu).   
 
Następnie Burmistrz przedstawił informacje z działań pomiędzy sesjami RM, tj.: 
 
„1 marca 2025 r. odbyła się „Pierwsza Piastowska Gala Taneczna” zorganizowana przez Dance Imperium Centrum 
Tańca i Ruchu. To był wieczór pełen emocji, pasji i pozytywnej energii. Dziękuję Organizatorom i  Trenerom  
za przygotowanie tego wydarzenia. Dziękuję Tancerzom za wspaniałe występny, dziękuję również 
Przewodniczącej Komisji Oświaty za pomoc w przygotowaniu „Pierwszej Piastowskiej Gali Tanecznej”. Mam 
nadzieję na kolejne takie wydarzenia w naszym mieście.  
 
1 marca 2025 r. w Miejskim Ośrodku Kultury odbyła się XXVI edycja Piastowskiego Festiwalu Piosenki Harcerskiej 
BOMBA - to było prawdziwe muzyczne szaleństwo! W wydarzeniu wzięło udział 220 uczestników w sumie  
16 drużyn w dwóch kategoriach Wiekowych Zuchowej oraz Harcerskiej. Gratulujemy wszystkim uczestnikom 
udziału w Festiwalu. Bardzo dziękuję ZHP Piastów za sprawną organizację.  
 
1 marca 2025 r. Kryspin Derzyński uczeń klasy 7a Szkoły podstawowej nr 1 w Piastowie podczas XVI 
Międzynarodowego Turnieju Judo im. Leszka Piekarskiego w Białymstoku zdobył aż 2 medale:- Złoty w kategorii 
Młodzików i srebrny w kategorii Juniorów Młodszych. Gratuluję osiągnięć sportowych. 
 
2 marca 2025 r. z okazji 215 rocznicy urodzin Fryderyka Chopina, Stowarzyszenie Możesz oraz Miejski Ośrodek 
Kultury zorganizowały recital fortepianowy p.t. „CHOPINOWSKIE POCZTÓWKI”. Usłyszeliśmy muzykę i cytaty  
z listów najwybitniejszego polskiego kompozytora, były także muzyczne i wokalne niespodzianki. Gościem 
specjalnym był Krzysztof Antkowiak znany między innymi z utworu „Zakazany Owoc”. Wydarzenie to było 
współfinansowane dotacją z budżetu Miasta Piastowa w ramach realizacja zadania "Organizacja zajęć kulturalnych 
dla dzieci i młodzieży oraz upowszechnianie kultury i tradycji narodowej w roku 2025". Bardzo dziękuję  
za organizację koncertu. 
  
8 marca 2025 r. w Miejskim Ośrodku Kultury obchodziliśmy Dzień Kobiet połączony z finałem nowego projektu 
Metamorfozy „Piastowianka w Blasku Przemiany”. Obszerną relację z tego wydarzenia przygotowała telewizja 
kablowa Tel-Kab, film można obejrzeć między innymi na stronie internetowej miasta www.piastow.pl. Chciałbym 
bardzo podziękować Przewodniczącej Komisji Oświaty Pani Magdalenie Wdowińskiej-Schabek oraz Pani Marlenie 
Szcześniak, które od początku były inicjatorkami tego wspaniałego wydarzenia. Mam nadzieję, że projekt „ 
Metamorfozy – Piastowianki w Blasku Przemiany”, na stałe został już wpisany w krajobraz naszego miasta. Jeszcze 
dziękuję, gratuluję i mocno trzymam kciuki za rozwój projektu w kolejnych latach. 
 
9 marca na stadionie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Piastowie odbył bieg Kobiet w ramach nowego cyklu 
pod nazwą „Zamelduj się w Piastowie”. Tegoroczny cykl piastowskich biegów nawiązuje do nowego programu 
„Karty Mieszkańca Piastowa”. Mieszkańcy Piastowa startujący w zawadach, podsiadający Kartę Mieszkańca mogą 
liczyć na dodatkowe nagrody i upominki. Gratuluję wszystkim sportowcom kondycji i dziękuję za udział w zawodach. 
 
 
10 marca 2025 r. męska drużyna naszego liceum zajęła pierwsze miejsce w Mistrzostwach Powiatu 
Pruszkowskiego w piłkę siatkową, pokonując w finale drużynę ze Szkoły Mistrzostwa Sportowego z Pruszkowa. 
Ogromne gratulacje ! Trzymamy mocno kciuki za kolejne sukcesy. 
 
10 marca 2025 r. podpisałem umowę na: Zaprojektowanie i wykonanie robót budowlanych w ramach zadania 
inwestycyjnego pn. „Oddział żłobkowy przy Przedszkolu nr 4 w Piastowie”, ul. Żbikowska 5, 05-820 Piastów. 
Wykonawcą przedmiotowego zadania będzie firma ART GLOBAL PROPERTY Sp. z o.o., która opracuje 
wielobranżową dokumentację projektową oraz wykona roboty budowlane. Wartość zadania: 2 455 000,00 zł. 
Termin wykonania: 31.03.2026 r. Zadanie jest współfinasowane z Krajowego Planu Odbudowy. 
 
10 marca 2025 r. miało miejsce otwarcie ofert w postępowaniu przetargowym na wykonanie prac ogrodniczo 
porządkowych na wybranych terenach zieleni miejskiej w Piastowie. Przetarg składa się z dwóch części. 
 
I.    Parki, pomniki, miejsca pamięci, tereny zielone, place zabaw i siłownie plenerowe.  Najkorzystniejsza 
oferta wynosi: 520 750,00 zł. 
II.  Pasy drogowe. Najkorzystniejsza oferta wynosi: 949 275,96 zł. 
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W ramach zimowego utrzymania dróg: 
- na odśnieżania dróg gminnych oraz powiatowych wydaliśmy ~ 242 tys. zł. 
- na odśnieżanie chodników wydaliśmy ~ 94 tys. zł.  
W sumie daje nam to kwotę powyżej 335 tys. zł. 
 
10 marca 2025 r. rozpoczęliśmy prace związane z wykonaniem nowej nakładki asfaltowej w ul. Karłowicza  
na odcinku od ul. Warszawskiej do ul. Wieniawskiego. Inwestycja jest w trakcie, pozostały do wykonania między 
innymi zjazdy. Koszt budowy wynosi około 100  tys. zł.  
 
12 marca 2025 r. rozpoczęliśmy prace związane z wykonaniem nowej podbudowy z kruszywa kamiennego  
w ul. Licealnej oraz w ul. Gimnazjalnej. Prace miały za zadnie doraźną poprawę przejezdności powyższych dróg. 
Inwestycja została ukończona, koszt remontu: 84 tys. zł. 
 
14 marca 2025 r. rozpoczęliśmy prace związane z wykonaniem nakładki asfaltowej na łączniku pomiędzy  
ul. St, Moniuszki, a ul. M. Skłodowskiej-Curie. Inwestycja jest w trakcie, koszt budowy: około 159 tys. zł.  
 
18 marca 2025 r. ogłosiliśmy przetarg na łączne wykonanie robót budowlanych: Przebudowa ul. Józefa Brandta w 
Piastowie oraz rozbudowa drogi gminnej ul. K. Przerwy-Tetmajera w Piastowie. Otwarcie ofert odbędzie się  
2 kwietnia o godz. 10:30. 
 
Na naprawę ubytków w nawierzchniach asfaltowych po sezonie zimowym na dzień 25 marca wydaliśmy około 84 
tys. zł.  
 
Naprawa ubytków asfaltowych w ul. Karłowicza, ul. Sienkiewicza, Prusa, Powstańców Warszawy, Orzeszkowej, 
Kujawska, Bohaterów Wolności, Ogińskiego, Słowackiego – to koszt 52 tys. zł. 
 
Naprawa ubytków asfaltowych Słońskiego, Styki, Siemiradzkiego, Malczewskiego, Al. Krakowska, Słowackiego  
to koszt 32 tys. zł. 
 
W marcu została podpisana umowa na opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy ul. Sosnowej. Droga 
zostanie wyposażona w kanalizację deszczową, która odprowadzi wody opadowe do istniejącej kanalizacji  
w ul. Klonowej i ul. Brzozowej. Nawierzchnia jezdni i chodników zostanie zaprojektowana z kostki betonowej.  
Koszt opracowania dokumentacji projektowej wynosi: 46.125,00 zł. 
 
Muzeum Miasta Piastowa zaprasza wszystkie chętne dzieci oraz młodzież na spotkania historyczne. Oprócz 
poznania historii zarówno tej lokalnej, jak i ogólnej organizatorzy oferują dobrą zabawę i musztrę paramilitarną. 
Spotkania odbywają się w każdy poniedziałek w godzinach od 15:30 do 17:30. Zajęcia są bezpłatne.   
 
Muzeum zaprasza również wszystkie chętne dzieci i młodzież do udziału w szkolnych spotkaniach z historią  
oraz do przygody z wilkami. Zajęcia te poświęcone są życiu  
i działalności człowieka na przestrzeni wieków oraz orientacji w terenie, poruszaniu  
się przy pomocy mapy (zajęcia z topografii) oraz strzeleckie. Szkolne spotkania z historią odbywają się w każdy 
poniedziałek w godz. 15.30 – 17.30.  
 
Muzeum zaprasza wszystkich chętnych rodziców z dziećmi w przedziale wieku od 6 miesięcy do lat 3  
do Muzealnego Kąciku Malucha. Zajęcia te mają na celu ukazanie wartości historycznej oraz kulturalnej w innej 
odsłonie ucząc obcowania na co dzień z przestrzenią muzealną. Ponadto oferujemy kreatywne zajęcia muzyczne, 
ruchowe, sensoryczne dla najmłodszych oraz zajęcia ruchowe dla ich opiekunów. Muzealny Kącik Malucha jest 
dostępny w dni powszednie w godz. 9.15 – 10.15. 
 
Miło mi poinformować, że głosami czytelników gazety „Polska Metropolia Warszawska”, „Echa Dnia”  
oraz „Tygodnika Ostrołęckiego” Stowarzyszenie Rozbiegany Piastów zostało nominowane do tytułu „Drużyna Roku 
2024 r.” Gratulujemy i życzymy dalszych sukcesów.  
 
Trwa rekrutacja do przedszkoli i klas pierwszych szkół podstawowych. W piątek 20 marca zakończył się termin 
elektronicznych zgłoszeń dzieci do przedszkoli. Aktualnie komisje rekrutacyjne sprawdzają kompletność złożonych 
dokumentów. Elektroniczne zapisy do klas pierwszych potrwają do końca tygodnia. Po tym czasie komisje 
rekrutacyjne przystąpią do sprawdzania złożonych dokumentów. Dyrektorzy wszystkich przedszkoli, szkół 
podstawowych i liceum pracują nad projektem  organizacji roku szkolnego 2025/2026, w których uwzględnią wyniki 
rekrutacji. 
 
W ramach współpracy z Policjantami z Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Pruszkowie  
w dniu 18.03.2025 r. w pobliżu Szkoły Podstawowej nr 1,  rozpoczęła się lokalna kampania mająca na celu 
przeciwdziałanie nietrzeźwości na drodze oraz zwiększenie bezpieczeństwa w ruchu drogowym. To była pierwsza 
taka akcja, którą  
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w miarę możliwości Policji będziemy powtarzać do końca br. Ponadto w ramach kampanii będą odbywały się 
działania w innych placówkach oświatowych. Szczegóły na naszej stronie: https://www.piastow.pl/aktualnosci/bez-
chemii-na-drodze-oraz-jestes-widoczny-jestes-bezpieczny#cnt.  
W bieżącym roku szkolnym to już kolejne działanie profilaktyczne skierowane do piastowskich uczniów. Dziękuję 
p. Joannie Sęk za koordynowanie tych działań i współpracę z piastowskimi szkołami. 
 
Uprzejmie informuję, że jak co roku Burmistrz Miasta Piastowa, jako organ podatkowy, organizuje doręczanie 
decyzji podatkowych przez pracowników Urzędu Miejskiego w Piastowie. Akcja doręczania decyzji podatkowych 
na rok 2025 rozpoczęła się 7 marca bieżącego roku i potrwa do 11 kwietnia włącznie. Nie do wszystkich jednak 
dotrą pracownicy Urzędu, dlatego część decyzji zostanie wysłana za pośrednictwem Poczty Polskiej. 
 
Uprawnione osoby będą doręczać decyzje od poniedziałku do niedzieli w godzinach 9:00 – 20:00 do Państwa domu 
na wskazany przy składaniu informacji podatkowej adres do korespondencji. Na prośbę podatnika pracownik 
urzędu, który dostarcza przesyłkę, zobowiązany jest okazać upoważnienie. Wszystkie osoby, które będą odbierać 
decyzje proszone są o złożenie czytelnego podpisu na potwierdzeniu odbioru listu. Urzędnik może zostawić 
przesyłkę u dorosłego domownika lub sąsiada, jeśli ten zobowiązał się do przekazania jej adresatowi. Zobowiązanie 
podatkowe należy uiścić na przypisany indywidualny numer konta, wskazany w decyzji podatkowej w banku,  
na poczcie lub za pośrednictwem bankowości elektronicznej. Kasa w Urzędzie jest nieczynna. 
 
Burmistrz Miasta Piastowa po zapoznaniu się z propozycjami komisji opiniującej wnioski o przyznanie nagrody 
pieniężnej lub wyróżnienia za szczególne osiągnięcia sportowe, przyznał nagrody 8 wspaniałym sportowcom. 
 
Wszystkim serdecznie gratuluję i trzymam mocno kciuki za kolejne sukcesy sportowe.  
 
Rozliczono i zatwierdzono sprawozdania: 
 
z realizacji w ramach RFRD zadania pn. Przebudowa ul. Ogińskiego i budowa ul. Barcewicza w Piastowie”, 
 
„Modernizacji istniejącego boiska sportowego przy SP nr 5” (zatwierdzone przez UMWM), 
 
 Bardzo dziękuję zespołowi funduszy zewnętrznych za sprawne działanie. 
    
Radna M. Ziółek dołączyła do obrad – obecnych 19 radnych. 
 
Następnie Burmistrz Miasta K. Jankowski przedstawił zebranym nową Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury  
w Piastowie Panią Aleksandrę Kopp. 
 
Dyrektor MOK A. Kopp na wstępnie podziękowała za miłe przyjęcie w Piastowie. Zaprezentowała swoje 
wykształcenie i doświadczenie zawodowe itd. Opowiedziała następnie o bieżącej sytuacji w miejskim ośrodku 
kultury i zastanych trudnościach. Podała, że problemy, z którymi zmaga się MOK, to wiele niepoczynionych 
wcześniej inwestycji, tj. m.in. woda - brak odpowiedniego ciśnienia w kranach i innych urządzeniach, co nie jest 
wystarczającym do utrzymania odpowiedniej higieny tego miejsca, potrzebny jest gruntowny projekt i gruntowny 
remont instalacji wodociągowej; braki kadrowe (2 osoby są na długotrwałych zwolnieniach); brak zaplecza w sali 
kinowej dla artystów; ręcznie przesuwany ekran kinowy; scena opadająca pod kątem; brak hydrantów pożarowych 
w sali kinowej - zostały one zlikwidowane podczas remontu itd. Pani A. Kopp poinformowała, że od nowego roku 
MOK zamierza wdrożyć nową stronę internetową z możliwością zapisywania się na zajęcia przez system 
internetowy. Informując o organizacji Dni Piastowa, które odbędą się 10 i 11 maja, podała szczegóły wydarzeń 
miejskich w tych dniach i zaprosiła wszystkich do udziału w tym święcie Miasta. Pani Dyrektor A. Kopp zaprosiła 
również radnych do odwiedzin MOK-u, by mogła podzielić się swoją wizją na tę placówkę. 
 
Radna M. Ziółek powiedziała, że jest zaskoczona tym, że w MOK-u występuje taki problem z wodą, ponieważ 
poprzednia pani pełniąca obowiązki dyrektora tej jednostki nie wspominała o tych kłopotach. Pytała Panią Dyrektor 
MOK-u, czy jest przewidziana miejska uroczystość z okazji tysiąclecie Królestwa Polskiego? Zgłosiła też, by na 
budynku MOK-u umieścić znak/neon z nazwą tej placówki. 
 
Obchody tysiąclecia Królestwa Polskiego zaplanowane są w Piastowie na drugą połowę bieżącego roku – podała 
Dyrektor MOK A. Kopp. 
 
U. Skrzypczak Z-ca Burmistrza Miasta Piastowa podała więcej szczegółów tych obchodów, które zostaną 
połączone z jubileuszem nadania nazwy miastu Piastów.  
 
Wobec braku pytań do Pani A. Kopp Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękował jej za przedstawienie swojej 
osoby oraz bieżącą relację z MOK-u. Życzył jej powodzenia w rozwijaniu placówki i zapewnił o wparciu ze strony 
radnych.   
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Radny G. Szuplewski podał, że dotarły do niego informację, iż w niektórych szkołach uczniowie w czasie roku 
szkolnego są pytani o deklarację udziału w lekcjach religii. Pytał, czy to dotyczy nadchodzącego roku szkolnego  
i jaki cel uzyskania takich informacji od uczniów? 

U. Skrzypczak Z-ca Burmistrza Miasta Piastowa wyjaśniła, że od 1 września 2025 r. nastąpi zmiana w systemie 
oświaty, tj. będzie 1 godzina lekcji religii w tygodniu. Złożenie deklaracji obowiązuje tylko jedynie jedyny raz, kiedy 
dziecko wchodzi do szkoły albo do przedszkola przy rekrutacji i dopóki rodzić nie wycofa tej dekoracji uznaje się, 
że dziecko będzie uczestniczyło na zajęcia religii – podała Pani U. Skrzypczak. Dodała, że nie dotarły do UM  żadne 
informacje o tym, by w trakcie roku szkolnego były zbierane takie informacje. Jeśli tak było, to prosiła o podanie 
konkretnych przykładów placówek, by mogła to sprawdzić.  

Więcej pytań w tym punkcie porządku obrad radni nie zgłosili. 

Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękował Burmistrzowi w imieniu mieszkańców, radnych i swoim  
za obszerne i transparentne przekazywanie informacji o tym, jakie działania podejmuje Burmistrz i wydziały UM. 
To jest bardzo ważne dla wszystkich mieszkańców – dodał.  
 
6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Piastowa na lata 2024-2027” za rok 2024 rok. 

Przedmiotowe sprawozdanie przedstawiła zebranym J. Sęk Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki  
i Przeciwdziałania Uzależnieniom (załącznik do protokołu). 

Radni i Burmistrz Miasta podziękowali Pani J. Sęk za jej pracę i działania.  

Radna M. Wdowińska-Schabek zapytała, czy mamy informację, ilu piastowian skorzystało z bezpłatnej pomocy 
prawnej czy pomocy psychologiczno-pedagogicznej w związku ze stanami lękowymi, depresją czy żałobą?   
Dalej radna zgłosiła, by podjąć działania w ramach przedmiotowego Programu, we współpracy z Policją itd.,  
aby wyposażyć dzieci, samodzielnie wracające ze szkoły lub innych, zajęć w odblaski.  
 
J. Sęk Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom odpowiedziała, że w 2024 roku  
z tej pomocy skorzystały 34 osoby, w przedziale wiekowym od 20 do 75 lat, niektóre osoby korzystały z tych porad 
kilka razy, w zależności od sytuacji i potrzeb. Dodała, że te konsultacje psychologiczne są dalej dostępne w tym 
roku. Wszystkie informacje na ten temat są na stronie Urzędu i na Facebooku Miasta. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Piastowie za 2024 rok. 

Analizę stanu bezpieczeństwa za miniony rok przedstawił Komendant Policji w Piastowie podinsp. D Kruziewicz.  

Burmistrz Miasta T. Jankowski podziękował Panu Komendantowi za przedstawienie sprawozdania i zwrócił się  
do niego z pytaniem o planowane działania Policji związane ze wspomnianymi włamaniami, szczególnie  
w zabudowie wielorodzinnej. Pytał również o dzielnicowych w Piastowie.   
 
Komendant Policji w Piastowie podinsp. D Kruziewicz odpowiedział, że od października 2024 r. na terenie Piastowa 
jest 2 dzielnicowych i każdy z nich obsługuje 2 przydzielone rejony służbowe. W sprawie zwiększonej czujności 
Policji, jeśli chodzi o włamania do domów i mieszkań, to szczególnie Wydział Kryminalny Komendy Powiatowej 
Policji w Pruszkowie stara się, żeby patrole były w rejonie tej części Piastowa i by były jak najczęstsze. 
 
Następnie podinsp. D Kruziewicz na pytanie radnej A. Kruszewskiej dotyczące wzmożonego napływu do Warszawy 
niekontrolowanych grup przestępczych lub ich członków pochodzących z zagranicy podał, że część osób, które 
dokonują przestępstw na terenie Piastowa i są zatrzymywane, to osoby różnych narodowości, nie tylko polskiej.  
 
Radna A. Kruszewska zapytała Komendanta, czy w budynku wielorodzinnym można zainstalować kamerę przy 
swoich drzwiach? Czy mamy do tego prawo? 
 
Komendant Policji w Piastowie podinsp. D Kruziewicz wyjaśnił, że trudno jest odpowiedzieć jednoznacznie  
na to pytanie, bo nie wiadomo, w jakim celu i ewentualnie, co dalej się z tymi nagraniami miałoby się dziać? 
 
Radna M. Wdowińska-Schabek w nawiązaniu do incydentu nagabywania dwóch dziewczynek przez nieznajomą 
osobę i podjętych działaniach przez Policję, pytała, czy Policja planuje spotkania i edukację dzieci w szkołach,  
aby uświadamiać młodym ludziom, wracającym ze szkoły, jak ważne jest wzajemne bezpieczeństwo i reagowanie 
na sytuację tu i teraz. Radna pytała również, czy na terenie miasta, m.in. w parkach odbywają się piesze patrole 
policjantów.  
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Komendant Policji w Piastowie podinsp. D Kruziewicz odpowiedział, że stanowisko do spraw profilaktyki 
usytuowane jest w strukturach Komendy Powiatowej Policji w Pruszkowie, którego pracownik jeździ po szkołach  
i przeprowadza z dziećmi oraz młodzieżą różnego rodzaju pogadanki m.in. na temat bezpiecznej drogi do i ze 
szkoły. W sprawie patroli wyjaśnił, że policjanci poruszają się po mieście pojazdami służbowymi, a miejsca 
oznaczone na krajowej mapie zagrożeń bezpieczeństwa patrolują pieszo.  
 
Odpowiadając na pytanie radnego G. Szuplewskiego Pan D. Kruziewicz podał, że zjawisko włamań do gospodarstw 
domowych ma również miejsce na terenie innych miast ościennych, nie tylko Piastowa. To są różne grupy 
przemieszczające się po różnych miastach, stąd częstotliwość tych zdarzeń jest niesystematyczna. 
 
Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękował Komendantowi piastowskiej Policji za informacje i sprawozdanie 
oraz jego i dzielnicowych pracę na terenie Piastowa.  
 
8. Sprawozdanie z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Piastowie w 2024 roku. 
 
Przedmiotowe Sprawozdanie (załącznik do protokołu) przedstawił zebranym Pan T. Sadowski Prezes OSP  
w Piastowie. 
 
Burmistrz Miasta T. Jankowski i Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękowali całej społeczności OSP za ich 
działalność, ofiarność, poświęcenie i gotowość do pracy na rzecz mieszkańców Piastowa, którzy dzięki strażakom 
maja zapewnione poczucie bezpieczeństwa. 
 
9. Sprawozdanie z realizacji zadań obronnych, OC i zarządzania kryzysowego w 2024 roku. 
 
Przedmiotowe Sprawozdanie (załącznik do protokołu) przedstawił zebranym Pan A. Abramczyk Inspektor  
ds. obronnych, OC i ZK. Podkreślił, że w pod koniec 2024 r. uchwalono fundamentalny akt prawny regulujący 
sprawy ochrony ludności w czasie pokoju i w czasie wojny, tj. ustawa z 5 grudnia o ochronie ludności i obronie 
cywilnej, która obowiązuje od 1 stycznia 2025 r. Podał, że ustawa ta określa zadania ochrony ludności i obrony 
cywilnej, a także organy i podmioty odpowiedzialne za ich realizację. Wprowadza zasady planowania ochrony 
ludności, sprawnego przekształcania się podczas zagrożenia wojną organów ochrony ludności w organy obrony 
cywilnej, funkcjonowania systemu wykrywania zagrożeń, powiadamiania, ostrzegania i alarmowania  
o zagrożeniach oraz określa organizację obowiązkowych szkoleń z zakresu ochrony ludności i obrony cywilnej. 
Ustala zasady szkoleń m.in. dla wszystkich szczebli organów administracji publicznej. Ustawa ta reguluje także 
zasady użytkowania i ewidencjonowania obiektów zbiorowej ochrony oraz organizację obrony cywilnej i sposób 
powoływania personelu do obrony cywilnej. Zapewnia również finansowanie działań związanych z ochroną ludności 
i obroną cywilną z corocznym przeznaczeniem środków w wysokości nie niższym niż 0,3%, PKB na finansowanie 
zadań z tego zakresu. Praktycznie ustawa angażuje do realizacji jej postanowień całe państwo i ma on w efekcie 
podnieść poziom odporności społeczeństwa na wyżej wymienione zagrożenia – wyjaśniał Pan A. Abramczyk. 
 
Burmistrz Miasta T. Jankowski podziękował Panu A. Abramczykowi za zaangażowanie w swoja prace  
i przygotowanie sprawozdania, tym bardziej że czasy, w których żyjemy pod względem chociażby obrony cywilnej, 
nie są łatwe. 
 
Radna A. Kruszewska na prośbę mieszkańców zapytała, czy na terenie Piastowa są schrony? 
 
Pan A. Abramczyk Inspektor ds. obronnych, OC i ZK wyjaśnił, że ww. nowa ustawa o ochronie ludności i obronie 
cywilnej zobowiązuje do dnia 2 kwietnia br. każdy podmiot, który dysponuje w swoich zasobach obiektami, które 
były kiedyś przeznaczone jako budowle ochronne, zgłoszenie tego do każdego miejscowego urzędu. Te budowle 
będą podlegały ocenie przez komisję składającą się z przedstawicieli państwowej straży pożarnej i powiatowych, 
przedstawiciela inspektora wojewódzkiego powiatowego nadzoru. W przypadku Piastowa były 4 obiekty, które 
zawierały w swojej strukturze schrony, ale z upływem lat te pomieszczenia te utraciły walor schronu, wynikający  
z jego definicji. Jedno już zostało zlikwidowane, a trzy pozostałe, które możemy nazwać jako miejsca ukrycia są  
w zarządzie wspólnot mieszkaniowych – podał Inspektor A. Abramczyk. Wyjaśniał dalej, że w tym momencie 
ustawodawca mówi o tym, że obiekty niepubliczne w pierwszej kolejności wykorzystują ich właściciele do własnej 
ochrony. Łącznie w tych pomieszczeniach, zgodnie z prowadzoną kartą tych pomieszczeń, mogłoby znaleźć 
ukrycie 167 osób. Czy będą te obiekty przedmiotem naszego zainteresowania i będziemy występowali o środki do 
państwa, ażeby uzyskać dotacje na ich doprowadzenie do stanu, kiedy pełniły tą właśnie funkcję, to będzie 
przedmiotem jeszcze naszego planowania i będzie wynikało z oceny ekspertów – dodał. 
 
Radna M. Wdowińska-Schabek pytała, czy aktualna jest informacja, że w budynku przy Al. Tysiąclecia jest 
wynajmowane przez Miasto pomieszczenie na magazyn dla celów obrony cywilnej? 
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Pan A. Abramczyk odpowiedział, że tak, jednak patrząc na to, co ustawodawca określa na temat utrzymywania 
zasobów w gminach na rzecz obrony ludności i obrony cywilnej, będziemy musieli zastanowić się na tym, czy nie 
będzie trzeba wybudować magazynu z prawdziwego zdarzenia na poczet tych zasobów. 
 
Radna M. Ogórek pytała, co znajduje się w tych magazynach i czy jest to sprzęt, który może służyć w razie 
zagrożenia jako sprzęt obrony cywilnej? 
 
Pan A. Abramczyk odpowiedział, że w tych magazynach przechowujemy urządzenia i wyposażenie na poczet 
rozwinięcia elementów obrony cywilnej. Część sprzętu przekazana przez Wojewodę dawno temu, jest już 
archaiczna i wymaga odtworzenia. 
 
Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec zapytał, na ile jesteśmy ogólnie przygotowani pod kątem procedur na wypadek 
różnego rodzaju zdarzeń kryzysowych, nie tylko militarnych i na ile pracownicy UM, jednostki organizacyjne itd. są 
przygotowani na wypadek zdarzeń kryzysowych? 
 
Pan A. Abramczyk odpowiedział, że na użytek reagowania w naszym Mieście funkcjonuje plan zarządzania 
kryzysowego miasta Piastowa, w którym te procedury poszczególne znajdują swoje miejsce. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji w tym punkcie porządku obrad Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec ogłosił 15-minutową 
przerwę. 
 
PRZERWA 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części Piastowa „Wojska Polskiego – północ w rejonie ulicy J. Hallera i ul. J. Sobieskiego”. 
 
D. Surma Naczelnik Wydziału WGU UM omówiła przedmiotowy projekt  i przedstawiła jego główne założenia. 

 
Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Radna M. Ogórek Przewodnicząca Komisji BGiOŚ poinformowała, że 7 członków Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Ochrony Środowiska obecnych na posiedzeniu w dniu 23 III br. pozytywnie zaopiniowało omawiany projekt 
uchwały. 

Następnie prowadzący obrady M. Ganiec poddał pod głosowanie uwagi wniesione do wyłożonego do publicznego  
wglądu projektu planu (głosowania w składzie 19 radnych, nieobecni radni: Aneta Czyż-Pachołek i Marek Kubicki): 
 
 głosowanie uwagi nr 1 dla terenu oznaczonego symbolem 1MN, dz. nr ewid. 141/1, 141/2, 114/3 dot. "Usunięcia 

z ustaleń projektu planu ograniczeń w możliwości lokalizacji usług rzemieślniczych" - uwaga uwzględniona –  
19 obecnych na sali obrad radnych - ZA, 

 głosowanie uwagi nr 2 dla terenu oznaczonego symbolem 1MN, dz. nr ewid. 141/1, 141/2, 114/3 dot. "Przyjęcia 
jednolitej odległości linii zabudowy od drogi 1KDD na całym terenie 1MN, tj. 3,5 m." - uwaga nieuwzględniona  

wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Beata Brzezińska-Kołodziejska, Zofia Czekaj, Mirosław Ganiec, Bożenna Kalinowska, Anna Kruszewska, Rafał 
Nowakowski, Małgorzata Ogórek, Marta Ogórek-Popiel, Tomasz Sarnacki, Krzysztof Smolaga, Ewa Stokowska, 
Magdalena Wdowińska-Schabek, Tadeusz Wojewódzki, Marzena Woźniak, Tomasz Zatoń, Maria Ziółek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agnieszka Bordziłowska, Monika Kwatek, Grzegorz Szuplewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
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Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki 

  głosowanie uwagi nr 1 dla terenu oznaczonego symbolem 1MN, dz. nr ewid. 114/2 dot. "Usunięcia z ustaleń 
projektu planu ograniczeń w możliwości lokalizacji usług rzemieślniczych" - uwaga uwzględniona -  
19 obecnych na sali obrad radnych - ZA, 

 głosowanie uwagi nr 2 dla terenu oznaczonego symbolem 1MN, dz. nr ewid. 114/2 dot. "Przyjęcia jednolitej 
odległości linii zabudowy od drogi 1KDD na całym terenie 1MN, tj. 3,5 m." - uwaga nieuwzględniona  

wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Beata Brzezińska-Kołodziejska, Zofia Czekaj, Mirosław Ganiec, Bożenna Kalinowska, Anna Kruszewska, Rafał 
Nowakowski, Małgorzata Ogórek, Marta Ogórek-Popiel, Tomasz Sarnacki, Krzysztof Smolaga, Ewa Stokowska, 
Magdalena Wdowińska-Schabek, Tadeusz Wojewódzki, Marzena Woźniak, Tomasz Zatoń, Maria Ziółek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agnieszka Bordziłowska, Monika Kwatek, Grzegorz Szuplewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki 

Po głosowaniu ww. uwag Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części Piastowa „Wojska 
Polskiego – północ w rejonie ulicy J. Hallera i ul. J. Sobieskiego” (w składzie 19 radnych, nieobecni radni: Aneta 
Czyż-Pachołek i Marek Kubicki): 

wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

wyniki imienne: 

ZA (17) 
Beata Brzezińska-Kołodziejska, Zofia Czekaj, Mirosław Ganiec, Bożenna Kalinowska, Anna Kruszewska, Rafał 
Nowakowski, Małgorzata Ogórek, Marta Ogórek-Popiel, Tomasz Sarnacki, Krzysztof Smolaga, Ewa Stokowska, 
Grzegorz Szuplewski, Magdalena Wdowińska-Schabek, Tadeusz Wojewódzki, Marzena Woźniak, Tomasz Zatoń, 
Maria Ziółek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agnieszka Bordziłowska, Monika Kwatek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki 

Przyjęto – uchwała nr XIV/75/2025 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta Piastowa na 2025 rok. 

Skarbnik Miasta G. Wójcik przedstawiła zmiany w budżecie miasta na 2025 rok (opisane w uzasadnieniu  
do uchwały). 

Radni nie zgłosili pytań do przedmiotowego projektu uchwały. 
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Radna M. Ogórek Przewodnicząca Komisji BGiOŚ poinformowała, że 7 członków Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Ochrony Środowiska obecnych na posiedzeniu w dniu 23 III br. pozytywnie zaopiniowało omawiany projekt 
uchwały. 

Następnie Wiceprzewodniczący  RM M. Ganiec przedstawił ten projekt i zarządził głosowanie nad nim (w składzie 
19 radnych; nieobecni radni: A. Czyż-Pachołek i M. Kubicki). 

Wszyscy radni, obecni na sali obrad, byli ZA przedmiotowym projektem uchwały. 

Przyjęto – uchwała nr XIV/76/2025 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Piastowa na lata 
2025-2041. 

Skarbnik Miasta G. Wójcik omówiła zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2041 (szczegółowo 
opisane w „Objaśnieniach” do przedmiotowego projektu uchwały). 

Radna M. Ogórek Przewodnicząca Komisji BGiOŚ poinformowała, że 7 członków Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Ochrony Środowiska obecnych na posiedzeniu w dniu 23 III br. również pozytywnie zaopiniowało omawiany 
projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do ww. uchwały.  

Wobec powyższego Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przedstawił przedmiotowy projekt i zarządził głosowanie 
nad nim (w składzie 19 radnych; nieobecni radni A. Czyż-Pachołek i M. Kubicki). 

Wszyscy radni, obecni na sali obrad, byli ZA przedmiotowym projektem uchwały. 

Przyjęto – uchwała nr XIV/77/2025 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/359/2022 Rady Miejskiej w Piastowie z dnia  
21 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia regulaminu Targowiska miejskiego w Piastowie. 

P. Kostrzewski Naczelnik WIRiD UM wyjaśnił, że zmiana ta dotyczy określenia dodatkowego obszaru Targowiska 
miejskiego w Piastowie ze względu na odbywającą się na części targowiska realizacją inwestycji polegającej  
na budowie konstrukcji stalowej wraz z fotowoltaiką i magazynami energii na Targowisku miejskim  
w Piastowie. Dodatkowy obszar targowiska zlokalizowany w al. Krakowskiej pomiędzy ul. P. Skargi  
i ul. Warszawską funkcjonował będzie przez czas trwania wyżej wymienionej inwestycji. 

Radna Z. Czekaj podała, że handlujący na Targowisku zgłaszali, że nie ma tam toalet przenośnych. 

Radna otrzymała w odpowiedzi informację, że takie toalety na Targowisku miejskim są.  

Komisji Budżetu, Gospodarki i Ochrony Środowiska nie głosowała ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Wobec braku innych pytań Wiceprzewodniczący  RM M. M. Ganiec przedstawił ten projekt i zarządził głosowanie 
nad nim (w składzie 19 radnych; nieobecni radni: A. Czyż-Pachołek, i M. Kubicki) - wszyscy radni, obecni na sali 
obrad, byli ZA. 

Przyjęto – uchwała nr XIV/78/2025 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/105/2019 Rady Miejskiej w Piastowie z dnia  
26 listopada 2019 r. w sprawie opłaty targowej. 

P. Kostrzewski Naczelnik Wydziału IRiD UM  na początku swojej wypowiedzi zaznaczył, że przedmiotową  uchwałą 
nie zmieniamy wysokości stawek za opłatę targową. Zmiana ta jest pochodną wcześniej przyjętej zmiany  
w regulaminie Targowiska miejskiego, tj. zmianą jego obszaru. 

Radna M. Ziółek przy okazji tematu opłat za targowisko, zapytała, czy utrzymanie Targowiska bilansuje się  
z opłatami wniesionym przez kupców? 

Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że nie bilansuje się to i Miasto dopłaca do utrzymania Targowiska. 
Dodał, że jest to temat, który Komisja BGiOŚ prędzej czy później będzie musiała rozważyć, tj. czy te stawki 
utrzymać, czy je podnieść? Radna pytała dalej, dlaczego Miasto pokrywa koszty zużywana przez kupców energii, 
szczególnie w blaszaku, gdzie jest sprzedawane mięso i dlaczego nie można obciążyć tym kupców? 
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Skarbnik Miasta G. Wójcik wyjaśniła następnie, że tu nie może być mowy o bilansowaniu się, bo dochody z opłaty 
targowej nie są przeznaczane na funkcjonowanie targowiska. Utrzymanie targowiska należy do zadań własnych 
miasta, ale nie można wskazywać konkretnie, że z opłaty targowej ma być finansowany. Tu nie ma korelacji 
pomiędzy dochodami a wydatkami na targowisko – dodała. Dalej Pani Skarbnik wyjaśniała, że na stanowiska  
i lokale, o których mówiła radna M. Ziółk umowy miały być zmienione przez WUM UM. 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Ochrony Środowiska nie głosowała ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący  RM M. M. Ganiec dodał, że RM będzie musiała przyjrzeć się tematowi targowiska oraz opłaty 
targowej. Następnie przedstawił omawiany projekt uchwały i zarządził głosowanie nad nim (w składzie 19 radnych; 
nieobecni radni: A. Czyż-Pachołek, i M. Kubicki) - wszyscy radni, obecni na sali obrad, byli ZA. 

Przyjęto – uchwała nr XIV/79/2025 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Miasta Piastowa  
na kandydata do składu Komisji Konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Bohaterów spod Darnicy w Piastowie.  

U. Skrzypczak Z-ca Burmistrza Miasta Piastowa wyjaśniała, że konieczność przeprowadzenia konkursu  
na stanowisko dyrektora wynika z faktu, iż z dniem 31 sierpnia 2025 roku kończy się kadencja obecnego dyrektora 
Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Bohaterów spod Darnicy w Piastowie. W dniu 3 marca br. Burmistrz Miasta Piastowa 
ogłosił konkurs na stanowisko dyrektora tej szkoły, którego celem jest wyłonienie kandydata, który obejmie 
stanowisko od 1 września 2025 roku. W celu powołania Komisji Konkursowej Burmistrz zwrócił się do Komisji 
Oświaty Rady Miejskiej w Piastowie o wskazanie jej przedstawiciela do komisji. Komisja wskazała panią Magdalenę 
Wdowińską-Schabek jako członka komisji konkursowej, której zadaniem będzie przeprowadzenie procedury 
konkursowej i wyłonienie kandydata na stanowisko dyrektora szkoły. Zgodnie z Prawem oświatowym w przypadku 
szkół lub placówek prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego, przedstawicielem organu 
prowadzącego szkołę lub placówkę może być również członek organu stanowiącego danej jednostki samorządu 
terytorialnego, wskazany przez ten organ w drodze uchwały. 

Radna M. Wdowińska-Schabek Przewodnicząca Komisji Oświaty przekazała, że zgłosiła swoją kandydaturę do tej 
Komisji Konkursowej, co członkowie Komisji Oświaty przegłosowali głosami: 4 ZA, 2 członków było nieobecnych. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. Przedmiotowa Komisja Konkursowa będzie liczyć 12 osób. 

Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przedstawił przedmiotowy projekt i zarządził głosowanie nad nim (w składzie 
19 radnych). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Beata Brzezińska-Kołodziejska, Mirosław Ganiec, Bożenna Kalinowska, Anna Kruszewska, Monika Kwatek, Rafał 
Nowakowski, Małgorzata Ogórek, Marta Ogórek-Popiel, Ewa Stokowska, Magdalena Wdowińska-Schabek, 
Marzena Woźniak, Tomasz Zatoń, Maria Ziółek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Agnieszka Bordziłowska, Zofia Czekaj, Tomasz Sarnacki, Krzysztof Smolaga, Grzegorz Szuplewski, Tadeusz 
Wojewódzki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki 

Przyjęto – uchwała nr XIV/80/2025 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Miasta Piastowa  
na kandydata do składu Komisji Konkursowej powoływanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora Liceum Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Adama Mickiewicza w Piastowie. 

U. Skrzypczak Z-ca Burmistrza Miasta Piastowa przedstawiła, że w tym przypadku sytuacja jest analogiczna,  
jak w poprzednim punkcie porządku obrad. Komisja wybierze kandydata, który będzie sprawował funkcję dyrektora 
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piastowskiego LO od dnia 1 września 2025 roku. Ponownie Komisja Oświaty wskazała radną Magdalenę 
Widowińską-Schabek.  Pani U. Skrzypczak dodała, że ta Komisja Konkursowa będzie liczyć 15 członków. 

Radna M. Wdowińska-Schabek Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła, że tu również zgłosiła swoją 
kandydaturę do tej Komisji Konkursowej, co członkowie Komisji Oświaty przegłosowali głosami: 4 ZA, 2 członków 
było nieobecnych. 

Radna M. Ziółek zaproponowała, by może tym razem zgłosić inną osobę z Komisji Oświaty jako członka komisji  
w tym konkursie. 

Radna M. Wdowińska-Schabek Przewodnicząca Komisji Oświaty podała, że z Komisji Oświaty nie zgłosił się nikt 
inny do Komisji Konkursowej, 

Innych kandydatur podczas obrad również nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przedstawił przedmiotowy projekt i zarządził głosowanie 
nad nim (w składzie 19 radnych). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Beata Brzezińska-Kołodziejska, Mirosław Ganiec, Bożenna Kalinowska, Anna Kruszewska, Monika Kwatek, Rafał 
Nowakowski, Małgorzata Ogórek, Marta Ogórek-Popiel, Ewa Stokowska, Magdalena Wdowińska-Schabek, 
Tomasz Zatoń 

PRZECIW (8) 

Agnieszka Bordziłowska, Zofia Czekaj, Tomasz Sarnacki, Krzysztof Smolaga, Grzegorz Szuplewski, Tadeusz 
Wojewódzki, Marzena Woźniak, Maria Ziółek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki 

Przyjęto – uchwała nr XIV/81/2025 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Z. Czekaj ws. skrzyżowania ulic H. Wieniawskiego i St. Moniuszki, gdzie 5/6 lat temu była awaria 
wodociągowa i przy tej okazji zrobiono całe skrzyżowanie, radna podała, że w ubiegłej kadencji zgłaszała  
zapadnięcie się w tym miejscu i jezdni w ramach gwarancji było zrobione. Jednak teraz ponownie są dwa punkty, 
które tworzą dużą nieckę i jest to w tym momencie niebezpieczne. Radna prosiła o podjęcie interwencji  
w tej sprawie. 

Radna M. Kwatek ws. gruntowej części ul. T. Kościuszki zgłosiła, że mieszkańcy tego odcinak drogi upominają się 
o poprawę nawierzchni tej. Radna uzasadniała, że podczas deszczy są tam duże kałuża i ludzie mają błoto  
do kolan; 

Dalej radna M. Kwatek ws. zaplanowanej przez Powiat Pruszkowski inwestycji przebudowy al. J. Piłsudskiego  
od skrzyżowania z ul. Lisa Kuli oraz ul. Bohaterów Wolności w Piastowie do skrzyżowania z ul. Warszawską 
zgłosiła, że  kilka lat temu mieszkańcy domów ul. Bohaterów Wolności przekazali już część swojej działki  
pod chodnik, a teraz kolejny raz mają udostępnić swoje działki pod ścieżkę rowerową, bo ścieżka rowerowa została 
zaprojektowana właśnie po tej stronie, gdzie są domy jednorodzinne. Radna podała, że mieszkańcy ci zgłaszali,  
iż będzie z tym ogromny problem. Wyjaśniała dalej, mieszkańcy ci byli oni w Powiecie zapytać, jak będzie wyglądać 
po przebudowie sytuacja z ich ogrodzeniami -  czy ich ogrodzenia zostaną tylko przesunięte, czy będą to nowe 
ogrodzenia? Dostali odpowiedź, że nie ma pewności, iż będzie to ogrodzenie, które mają obecnie, tylko to może 
być siatka. Radna M. Kwatek tłumaczyłą, że tym właściciele omawianych posesji są zaniepokojeni. Kolejna sprawa 
zgłoszona przez radną dotyczy tego, że mieszkańcy ci wjeżdżając na posesje, będą musieli zatrzymać się  
na ścieżce rowerowej, aby brama się otworzyła i by mogli na posesje wjechać. To powoduje zagrożenie 
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bezpieczeństwa rowerzystów – mówiła radna. Ponadto dodała, że jeśli o metr będzie przesunięte ogrodzenie, gdzie 
jest brama, to ta brama nie będzie miała możliwości otworzenia się, bo będzie zachodziła już na budynek 
mieszkalny, ponieważ te budynki są blisko drogi i jest tam ciasno.   Pani M. Kwatek mówiła dalej, że w ubiegłej 
kadencji, na spotkaniu ze Starostą ws. tej inwestycji, ustalono i zobowiązano burmistrza miasta Piastowa do tego, 
żeby wystąpił do tych projektantów, aby uwzględnili te prośby mieszkańców i żeby może jakąś alternatywę  
na to znaleźli. Dodała, że projektanci mieli pochylić się nad tą sprawą, ale temat tej inwestycji na długo ucichł m.in. 
ze względu na finanse.  Radna poprosiła Burmistrza, w imieniu swoim i mieszkańców ww. dwóch ulic, by spróbował 
dowiedzieć się czegoś się w tej sprawie, tj. czy te prośby zostały uwzględnione, czy da się coś zrobić i czy możemy 
jeszcze w jaki sposób tym mieszkańcom pomóc? 

Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że ta sprawa jest niezwykle skomplikowana, ponieważ z rządowego 
funduszu rozwoju dróg powiat otrzymał dofinansowanie rzędu 18 mln zł, a cała inwestycja szacowana jest na  około 
25 mln zł i wniosek o dofinansowanie był złożony na projekt pierwotny. Dodał, iż nie wydaje mu się, żeby zaszły w 
tym projekcie jakieś zmiany. Czy w tamtym czasie ówczesny burmistrza Piastowa Pan Grzegorz Szuplewski 
wystąpił do tych osób o zmiany w projekcie, należy o to zapytać radnego Szuplewskiego. Burmistrz  T. Jankowski 
dodał, że na tym etapie inwestycji możliwości są mocno ograniczone i zakłada, że większych zgłaszanych przez 
mieszkańców zmian w projekcie nie było, bo powiat otrzymał dofinansowanie na projekt, który był omawiany  
na spotkaniu z mieszkańcami. 

Radna B. Brzezińska-Kołodziejska zapytała, z jakimi kosztami było związane usunięcie zadaszenia/wiat złożonych 
na Targowisku miejskim, tj. darowizny z PKP S.A. dla Piastowa? 

Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że zwrot tych konstrukcji stalowych kosztował Miasto 40 tys. zł. 

B. Dudzik-Szelągowska Z-ca Burmistrz Miasta Piastowa dodała, że całej procedurze przewiezienia tego materiału 
uczestniczyli przedstawiciele PKP i aktualnie czekamy na protokół od PKP S.A. w tej sprawie. 

Radny G. Szuplewski w odniesieniu do ww. darowizny PKP S.A. na rzecz Miasta Piastowa podał, że chce 
przedstawić prawdziwą informację o tej darowiźnie w związku z nieprawdziwymi, w jego ocenie, wypowiedziami 
radnego M. Gańca na XIII sesji Rady Miejskiej w Piastowie w dniu 25 lutego 2025 r. Radny G. Szupewski odczytał 
w tej sprawie pismo (załącznik do protokołu). 

Dalej rozpoczęła się dyskusja w ww. sprawie. Dokładny jej przebieg jest na nagraniu z XIV sesji pod linkiem: 
https://esesja.tv/transmisja/66086/xiv-sesja-rady-miejskiej-w-piastowie-w-dniu-wtorek-25-marca-2025.htm 

(4:30 godzina nagrania) 

Następnie, w tym punkcie porządku obrad, radny K. Smolaga złożył i odczytał interpelację do Burmistrza Miasta 
ws. dofinansowania wymiany pieców w ramach programu "Stop Smog" za 2024 r. (załącznik do protokołu). 

Burmistrz Miasta T. Jankowski poinformował, że radny odpowiedź na tę interpelację otrzyma na piśmie.  

Dalej radny K. Smolaga zgłosił, że na ulicy Dworcowej przy Szkole Podstawowej nr 1 jest przejście dla pieszych, 
gdzie jest zamontowany system dyscyplinujący kierowców (pętle). Radny prosił o interwencję w tym zakresie,  
tj. o zmianę odległości położenia tych pętli, ponieważ dużo samochodów podjeżdża do świateł, nie dojeżdżając  
do tej pętli, co powoduje, że nie zapala się wtedy światło zielone, i samochody stoją. 

Radna M. Wdowińska-Schabek odnosząc się do ww. prośby radnego K. Smolagi poinformowała, że z Naczelnikiem 
WIRiD UM prowadzi rozmowy z Powiatem, bo jest to droga powiatowa, i zapadła decyzja o zamontowaniu 
spowalniaczy na ulicy Dworcowej po obu stronach przejścia dla pieszych i wtedy sygnalizacja świetlna wróci  
do poprzedniej wersji. Trwa w tej kwestii procedura przygotowawcza – dodała radna. 

Radna M. Ziółek ws. zwiększenia bezpieczeństwa użytkowników ul. St. Noakowskiego – poprosiła o zainstalowanie 
spowalniaczy na tej ulicy albo wykonanie chodnika dla osób, które chodzą do centrum handlowego, ewentualnie, 
jeśli nie ma w tej chwili na to pieniędzy w budżecie, wprowadzenie na tej ulicy ograniczenia prędkości, przynajmniej 
do czasu wykonania nakładki asfaltowej lub kompleksowego remontu tej. Tam jest duży ruch aut – uzasadniała 
radna. 

Dalej radna M. Ziółek prosiła, by właściciela części prywatnej targowiska zobowiązać i zmobilizować, nawet pod 
groźbą zabronienia prowadzenia tej działalności, do uporządkowanie i wyrównania nawierzchni tego miejsca. 
Podała, że kupcy, którzy korzystają z tej części targowiska, narzekają na jego nawierzchnię, która zagraża 
kupującym. Dodała, że był już przypadek zwichnięcia nogi przez klienta targowiska.   Następnie poprosiła  
o dostawienie koszy na śmieci, szczególnie w pobliżu Al. Krakowskiej.  Dalej radna pytała o tablice informacyjne 
dot. TIR-ów postawione w ul. Warszawskiej. Pytała, kto to zrobił, kto te tablice wyprodukował, kto za nie zapłacił  
i czy to jest uzgodnione z powiatem i wydziałem komunikacji? Podała, że te tablice m.in. wprowadzają w błąd 
użytkowników pojazdów osobowych. 
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Burmistrz Miasta T. Jankowski ws. ww. tablic wyjaśnił, że nim nikt ich uzgadniał i Miasto nie partycypowało w 
kosztach ich ustawienia. Dodał, że jednak doszedł do  do wniosku, że nie będzie ich w tej chwili zdejmował, skoro 
poprawiają bezpieczeństwo w ciągu tych ulic, ale w każdej chwili może to zrobić. 

Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec dodał, że nie usuwałby tych tablic, ponieważ one wraz z wprowadzonym 
oznakowaniem drogowym spowodował, że liczba pojazdów ciężarowych w tym rejonie Miasta spadła o 97%. 
Musimy jeszcze delikatnie uszczelnić wjazd od Al. Krakowskiej i od ul. Toruńskiej – dodał.  

Radna M. Wóźniak zapytała, czy UM zaplanował poprawienie bezpieczeństwa użytkowników ścieżki rowerowej 
przy wyjeździe z ulicy A. Grottgera. Tłumaczyła, że ogrodzenie na rogu ul. Warszawskiej i A. Grottgera zasłania 
widoczność. Podała, że była kiedyś mowa o tym, żeby zrobić tam światła, więcej oznakowań, bądź zamontować 
lustro. Pytała, czy uda się to zrealizować?   Dalej poruszyła sprawę bezpieczeństwa wyjazdu z ulicy A. Grottgera i 
ulicy Orła Białego, o co we wnioskach do budżetu miasta na 2025 r. wnioskował Klub Radnych PiS, a nie zostało 
to uwzględnione. Pytała, co UM dalej w tej sprawie planuje?   Zapytała dalej, czy na pewno potrzebujemy 
dwudniowego świętowania Dni Piastowa i czy nie mogłoby się to odbywać tylko w 1 dzień, co dałoby oszczędności 
dla budżetu miasta? 

Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że pełni funkcję burmistrza od maja 2024 r. i nie jest w stanie 
wszystkiego od razu wykonać. Dodał, że będzie robił wszystko, aby po kolei realizować najpilniejsze, zgłaszane 
postulaty. 

18. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

Radne M. Ogórek i A. Bordziłowska podziękowały Burmistrzowi za poprawienie stanu nawierzchni ulicy 
Gimnazjalnej i Licealnej. 

Następnie radni minutą ciszy, na wiosek radnego G. Szuplewskiego, w związku z przypadającymi w kwietniu 
kolejnymi rocznicami, uczcili minutą ciszy ofiary Zbrodni Katyńskiej w 1940 r. i ofiary katastrofy samolotowej  
pod Smoleńskiem w 2010 r.  

Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przypomniał radnym, że do dnia 30 kwietnia mają obowiązek złożyć 
przewodniczącemu rady oświadczenie majątkowe za rok 2024. 

19. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękował radnym za udział  
w obradach, złożył zebranym życzenia wielkanocne, poinformował, że kolejną sesję zaplanowano na dzień  
24 kwietnia br. i zamknął XIV sesję Rady Miejskiej w Piastowie IX kadencji 

 
 
 
Tekst uchwał oraz nagranie XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie IX kadencji znajdują się  
w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Obradom przewodniczył: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Piastowie  
M. Ganiec   
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:       
Kierownik Biura Rady 
A. Ponder   
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Wyjaśnienie ewentualnych skrótów użytych w protokole: 
RM – Rada Miejska w Piastowie 
UM – Urząd Miasta 
WGU UM  - Wydział Geodezji i Urbanistyki Urzędu Miejskiego 
WIRiD UM – Wydział Inwestycji, Rozwoju i Drogownictwa Urzędu Miejskiego 
WUM UM – Wydział Utrzymania Miasta Urzędu Miejskiego. 
KBGiOŚ – Komisja Budżetu, Gospodarki i Ochrony Środowiska 
PPUK – Piastowskie Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych sp. z o.o. 
MOPS – Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 
PINB – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 
PAM – Piastowskie Archiwum Miejskie 
SKO – Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
GKRPA – Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
PIK - Punkt Interwencji Kryzysowej – Punkt Informacyjno-Konsultacyjny 
MOK – Miejski Ośrodek Kultury 
MZDW – Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich 
MPZP  - miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 
MPWiK  - Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w m.st. Warszawie 
NFOŚiGW - Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
ZRID - Zezwolenie na Realizację Inwestycji Drogowej 
ZIT WOF – Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym 
KPO – Krajowy Plan Odbudowy 
 

 

 

 

 

 


